



Bräcke Ishockeyklubb (893202–7769) - Styrelsemöte 20 augusti 2024 17:00

Styrelse	Namn	Funktion
x	Nathalie Owén	Ordförande
x	Petter Jönsson	Sekreterare
x	Yvonne Holmberg	Kassör
x	Marlene Zetterberg	Ledamot
x	Jeanette Laestander	Ledamot
x	Mattias Burkhard	Ledamot
x	Tobias Molin	Ledamot
x	Linnea Burkhard	Ledamot

§ 1 MÖTET ÖPPNAS

Nathalie Owen väljs till ordförande för mötet och hälsar alla välkomna.

§ 2 VAL AV SEKRETERARE OCH JUSTERARE FÖR MÖTET

Styrelsen beslutar att utse Linnea Burkhard till justerare för mötet och Petter Jönsson väljs som sekreterare.

§ 3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Slipmaskinen är monterad och klar. Det ska bokas en utbildning med leverantören. Tobias och Mattias är ansvariga för att det bokas in.

§ 4 EKONOMI

Ekonomi är fortsatt god.

§ 5 U-LAG

Tobias kommer att ge information om tränarutbildningar på ledarträffen 20 augusti 18.30.

De utbildningar som erbjuds är **Grundutbildning, BU1 (Barn och ungdom), samt BU2**. Just nu har föreningen endast några ledare som är gått grundutbildningen förra säsongen.

Det saknas i dagsläget ledare för U10-gruppen. Vile kommer endast kunna vara med varannan vecka på vardagar. Tobias och Andreas W kommer att hålla i träningarna för U9. Träningstillfällen för U9 och U10 kommer förläggas under samma tid för att underlätta med ledare.

Hockeyskolan kommer att hållas av Tobias Toresson. Förhoppningen är att hitta en ledare till så att både Hockeyskolan och Skridoskolan kan dela istid.

Sista anmälningsdag för U-serierna är sista augusti.

§ 6 KONSTÅKNING

Konståkningen har kollat lite på nästa steg i utbildningen för sina ledare. Ida och Linnea behöver inga fler steg just nu, då de redan ligger före nivån som deras åkare är på. De har utbildning i steg 1 och steg 2.

Det kommer inte erbjudas lika många träningstillfällen för nybörjargruppen denna säsong. Detta då det inte kan vara lika många åkare på isen när de kommer upp i en högre nivå, då blir det en säkerhetsrisk.

Nybörjargruppen kommer att träna 1 gång i veckan. Denna träning kommer troligtvis ligga i anslutning till gruppen på högre nivå, så att åkarna i den gruppen kan vara behjälpliga med nybörjarna.

Föreningslicensen måste genomföras av styrelsen. Tävlingslicensen är redan godkänd och klar.

§ 7 A-LAG / REC / VETERAN

Natalie har pratat med 7-8 tjejer som eventuellt är intresserade av att starta ett tjejlag.

§ 8 ÖVRIGT

Bingoalliansens lotteritillstånd går ut nu i höst. Styrelsen har efter omröstning beslutat att fortsätta vara en del av Bingoalliansen och vara med och ansöka om ett nytt lotteritillstånd.

Vi ska se till att göra ett årshjul under säsongen för föreningen. I detta årshjul ska saker som medlemsmöten, skridskodiscon, halloweendisco, juldagshockey och ledarträffar stå med.

Vi som förening ska genom Region norrs hockeyförbund ha tillgång till en licens för verktyget plandisc. Detta verktyg används för att skapa grafiska årshjul. Nathalie mejlar till Ingela Asplund och frågar hur vi kommer i gång med detta.

Det beslutas att en ny TV ska köpas in till cafeterian. Pengarna för detta ska tas från de resterande bidraget som är kvar från Länsförsäkringar som vi fick för att uppdatera cafeterian. Det ska finnas ungefär 10.000kr kvar av dessa.

§ 9 MÖTET AVSLUTAS

Mötesordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

.....

Mötesordförande
Natalie Owen

.....

Sekreterare
Petter Jönsson

.....

Justerare
Linnea Burkhard